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Z á p i s n i c a 

z 8. zasadania obecného zastupiteľstva v Nováčanoch, 

konaného dňa 27.12.2023 

 

Prítomní:  Ing. Ján Štrbík, starosta obce 

Marko Kudlík, poslanec OZ 

PaedDr. Marko Bačo, poslanec OZ 

Mgr. Adriana Gorelová poslanec OZ 

Michal Mikloš, poslanec OZ 

Slavomír Gerenda, poslanec OZ 

Martin Ivanko, poslanec OZ 

PhDr. Mária Bálková, hlavný kontrolór obce 

Bc. Monika Lukčová, odborný referent obce 

Terézia Rusnáková, účtovník obce 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadania 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Schválenie programu zasadania 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Oznámenie o vzdaní sa mandátu poslancov obecného zastupiteľstva 

7. Zloženie sľubu poslanca OZ 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2024, 2025 a 2026 

9. Prerokovanie návrhu rozpočtu obce Nováčany na roky 2024, 2025, 2026 

10. Čerpanie rozpočtu k 30.11.2023 

11. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

12. Interpelácia poslancov 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver 

 

K bodu 1. 

Ing. Ján Štrbík, starosta obce privítal prítomných a konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) a zasadnutie je uznášania sa schopné. 

Starosta otvoril verejné zasadanie obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 2. 

Marko Kudlík: 

„Uznesenie č. 91/12/2023. Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany volí návrhovú komisiu v zložení 

Marko Kudlík a Mgr. Adriana Gorelová.“ 

Všetci poslanci hlasovali za. 
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K bodu 3. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: PeadDr. Marko Bačo, Slavomír Gerenda 

Za zapisovateľku bola určená: Ing. Marianna Fedičová 

 

K bodu 4. 

Starosta obce predložil poslancom OZ program zasadania obecného zastupiteľstva.  

 

Marko Kudlík: 

„Uznesenie č. 92/12/2023. Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany schvaľuje program zasadania 

obecného zastupiteľstva podľa pozvánky na zasadnutie obecného zastupiteľstva.“ 

 

Všetci hlasovali za uznesenie. 

 

K bodu 5. 

Starosta vyzval svojho zástupcu Marka Kudlíka, aby vykonal kontrolu prijatých uznesení. 

 

Marko Kudlík: 

„Poslanci zastupiteľstva, priebežne nám beží uznesenie č. 338/11/2021 – a to je uznesenie, keď po 

vysporiadaní pozemkov v katastrálnom území obce Nováčany pre účely malej kompostárne 

s Košickou arcidiecézou a Slovenským pozemkovým fondom (ďalej SPF), preložiť malú kompostáreň 

na pozemky pri Zbernom dvore s cieľom scelenia odpadového hospodárstva obce.“ 

„Návrh uznesenia č. 93/12/2023, Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany berie na vedomie kontrolu 

prijatých uznesení na zasadaniach obecného zastupiteľstva obce Nováčany.“ 

 

Všetci poslanci hlasovali za. 

 

K bodu 6. 

Starosta obce predložil poslancom oznámenie o vzdaní sa mandátu poslancov OZ a návrh žiadosti 

o vyhlásení na doplňujúce voľby.  

 

Ján Štrbík: 

„Dňa 18.12. 2023 boli doručené obci oznámenia o vzdaní sa mandátu poslanca OZ v obci Nováčany 

od poslancov Ing. Eriky Al-Husseinovej a Ing. Hassana Al-Husseina, PhD. Poslancom OZ zanikol 

mandát ku dňu 18.12.2023. Ďakujem im za prácu, ktorú odviedli v poslaneckom zbore obce. 

Po voľbách do orgánov samosprávy obce, ktoré sa konali v roku 2022 je náhradníkom na poslanca OZ 

Martin Ivanko. Keďže ďalší náhradníci vo voľbách do orgánov samosprávy neboli zvolení, je potrebné 

požiadať predsedu NRSR o vyhlásenie doplňujúcich volieb na jedného poslanca OZ. K tomu bodu 

musíme prijať uznesenie, pretože je potrebné písať žiadosť.“ 

  

Marko Kudlík: 

„Uznesenie č. 94/12/2023, Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany: 

a.) berie na vedomie informáciu o vzdaní sa mandátu poslancov OZ, Ing. Eriky Al-Husseinovej a Ing. 

Hassana Al-Husseina, PhD. ku dňu 18.12.2023.  

b.) schvaľuje podanie žiadosti o schválenie doplňujúcich volieb na jedného poslanca OZ obce 

Nováčany, vzhľadom na chýbajúci celkový počet poslancov, predsedovi NRSR.  
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Počet volených poslancov do OZ je 7, aktuálne máme 6. 

Všetci poslanci hlasovali za. 

 

K bodu 7. 

Zloženie sľubu poslanca OZ a odovzdanie osvedčení o zvolení.  

 

Ján Štrbík 

„Podľa §25, odst. 2, písm c), zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, zanikol mandát poslancovi 

Ing. Erike Al-Husseinovej a Ing. Hassanovi Al-Husseinovi, PhD. ich písomným vzdaním sa mandátu. 

Podľa §192, zákon č. 180/2014 Zb. o podmienkach výkonu volebného práva. Ak zanikol mandát 

poslanca OZ, nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov vo 

volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. Podľa zápisnice miestnej volebnej komisie o výsledku 

volieb v obci do OZ a starostu obce zo dňa 29.10.2022 sa podľa počtu platných hlasov stal 

náhradníkom v poradí pán Martin Ivanko s počtom hlasov 97. Žiadam menovaného, aby vystúpil.“ 

 

Slovenská Hymna 

 

Martin Ivanko 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy 

obce, dodržiavať Ústavu SR, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecné záväzné právne predpisy 

a pri výkone svojej funkcie poslanca OZ ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia 

a svedomia. Tak sľubujem.“ 

 

Ján Štrbík 

„Vydávam osvedčenie, ktoré Vás osvedčuje, že náhradník vo volebnom obvode č. 1 Martin Ivanko sa 

stal dnešným dňom 27.12.2023 poslancom OZ obce Nováčany. Gratulujem.“  

 

Vyjadrenie predsedu volebnej komisie (p. Handzoková) 

„Ako predseda miestnej volebnej komisie v obci Nováčany vo voľbách do samosprávy obcí, konaných 

29.10.2022, overujem a potvrdzujem správnosť vykonania zloženia sľubu náhradníka Martina Ivanka 

za poslanca OZ v obci Nováčany na volebné obdobie 2022-2026. Novozvolený poslanec OZ v obci 

Nováčany pán Martin Ivanko zložil zákonom predpísaný sľub poslanca do rúk starostu obce. Starosta 

obce mu odovzdal osvedčenie o zvolení.“ 

 

Marko Kudlík: 

„Uznesenie č. 95/12/2023 OZ obce Nováčany konštatuje, že zvolený poslanec OZ Martin Ivanko zložil 

zákonom predpísaný sľub poslanca OZ.“ 

 

Všetci poslanci hlasovali za.  

 

K bodu 8. 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce Nováčany PhDr. Máriu Balkovú, aby informovala 

poslancov OZ o Správe z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2024, 2025, 2026. 
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PhDr. Mária Balková 

„Úlohou hlavného kontrolóra je dávať stanovisko k viacročnému rozpočtu na nasledujúce roky 

a takisto k záverečnému účtu. V tomto prípade je to stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

viacročného rozpočtu na roky 2024-2026 a k návrhu rozpočtu obce Nováčany na rok 2024. Poslanci 

toto stanovisko dostali v písomnej forme, takže ho majú. Stanovisko bolo vypracované na základe 

predloženého návrhu, vypracované ekonómkou obce na roky 2024-2026. Rozpočet obce, ktorý 

spracovala ekonómka zosúlaďoval základné ustanovenia, ktoré musí každý rozpočet mať. To 

znamená, že musí akceptovať zákonnosť predloženého rozpočtu , súlad so všeobecnými záväznými 

právnymi predpismi, to znamená súlad so zákonom č.523/2004, zákon č. 582/2004, č.583/2004 

a č.564/2004. Taktiež musíme brať do úvahy aj všeobecné záväzné nariadenie obce, to znamená 

všeobecne záväzné nariadenie obce č.3/2023, všeobecne záväzné nariadenie o úhradách na školné 

poskytované obcou Nováčany, či všeobecne záväzné nariadenie č.1/2023. Návrh rozpočtu bol 

zverejnený na stránke obce tak ako to stavuje zákon, to znamená predtým ako sa schvaľuje rozpočet, 

musí byť najmenej na 15 dní zverejnený na stránke obce. Musí obsahovať všetky náležitosti, ktoré má 

tento rozpočet zostavovať. Takisto majú poslanci, ktorí obdržali toto stanovisko, východiská rozpočtu, 

pri zostavovaní rozpočtu štátu. Na základe toho sa potom rozpočtuje rozpočet jednotlivých obcí. 

Vychádzali sme z informácií, ktoré sme v tom čase mali, ktoré mi dala rada pre rozpočtovú 

zodpovednosť a takisto aj Ministerstvo financií SR. Keď sme zostavovali rozpočet, tak vlastne vláda 

12.12.2023 schválila štátny rozpočet na rok 2024 a následne bol predložený parlamentu a tento ho 

schválil. Ako všetci viete, deficit sa očakáva na úrovni 6%, takže uvidíme aké presné číslo nám dajú na 

nasledujúce roky. Návrh rozpočtu musí byť zostavený tak, že rozpočet na rok 2024 je záväzný a na 

roky 2025 a 2026 má informatívny charakter. Každý rozpočet zahŕňa bežný rozpočet, kapitálový 

rozpočet a finančné operácie. Rozpočet obce Nováčany bol zostavený ako vyrovnaný, to znamená, že 

rozpočet je v sume 358 100,--€ a takisto aj výdavky sú v tejto výške. S podielovými daňami, ktoré 

tvoria 75% bežných príjmov sme rozpočtovali v sume 270 000,--€. Takáto suma by mala prísť do 

rozpočtu. Dúfame, že to bude viac, ale radšej menšia suma akoby sme mali dať vyššiu sumu a táto 

suma nám nedôjde. Podrobný rozpočet bol doručený poslancom na desiatich stranách. Keďže 

rozpočet bol spracovaný tak, že zahŕňa všetky povinné náležitosti, bol zverejnený na stránke obce, 

mali ho poslanci k dispozícii, finančná komisia sa zišla a prerokovala tento predložený návrh rozpočtu. 

Ja odporúčam OZ obce Nováčany predložený návrh rozpočtu na rok 2024 schváliť a na roky 2025-

2026 zobrať na vedomie.“ 

 

Marko Kudlík: 

„Uznesenie č. 96/12/2023 OZ obce Nováčany berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

Nováčany PhDr. Márie Balkovej k návrhu rozpočtu obce Nováčany na roky 2024 – 2026.“ 

 

Všetci poslanci hlasovali za a zobrali uvedenú správu na vedomie. 

   

K bodu 9. 

Prerokovanie návrhu rozpočtu obce Nováčany na roky 2024, 2025, 2026. 

 

Ján Štrbík 

„Pracovali ste na tomto rozpočte všetci, finančná komisia taktiež. Preto by som požiadal 

predsedníčku finančnej komisie Mgr. Adrianu Gorelovú, aby dala stanovisko.“ 
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Mgr. Adriana Gorelová  

„Tento rozpočet na rok 2024 bol prejednávaný spolu s pani Rusnákovou a bol urobený tak ako je 

urobený, podľa možností.“ 

 

Ján Štrbík 

Dôvodová správa 

 

Michal Mikloš 

„Obecný úrad je jedna z najväčších položiek, ale tam asi nebude nejaká zmena. Čo sa týka ďalej, je 

ďalší veľký pohlcovač Materská škôlka, kde ide 110 000,--€. Momentálne je tam 12 žiakov. Na mzdy 

tam ide okolo 58 000,--€ pre troch ľudí. Ja navrhujem troška zvážiť do budúcna, hlavne v ďalšom 

školskom roku ohodnotenie tých ľudí, aby sme troška ušetrili, aby to bolo adekvátne. Raz je tam šesť 

detí, raz tri a mzda je tá istá. Treba prehodnotiť výšku mzdy zamestnancov.“ 

 

Ján Štrbík 

„ Výšku mzdy majú takú, ako im stanovujú tabuľky a ja s tým nič neurobím. Znížiť im nemôžem, 

nemám dôvod.“ 

 

Michal Mikloš 

„Znížiť nie, ale treba s tým niečo robiť. Ja viem, že si zbierajú školenia, kredity a všetko čo treba pre 

svoj rozvoj a rozvoj detičiek. Ale je to potrebné?“ 

 

Ján Štrbík 

„Posledné roky na kredity už neboli, to bolo niekedy. Preto dostali navýšenie platu a odvtedy to 

funguje podľa zákona. Im to patrí.“ 

 

Michal Mikloš 

„Je to tak? Mzdárka alebo kto im robí mzdy?“ 

 

Terézia Rusnáková 

„Ja nerobím mzdy, to robí mzdárka. Na základe podkladov, ktoré dá obec. Keď dá pani riaditeľka, že si 

urobila, že má nárok na kredity a jej to schváli pán starosta, tak má na to nárok.“ 

 

Michal Mikloš 

„Takže všetko schvaľuje pán starosta?“ 

 

Terézia Rusnáková 

„Áno.“ 

 

Michal Mikloš 

„Dobre, aby aj vedeli kolegyňa aj kolegovia, aby sme to potom do budúcna trochu prehodnotili, či je 

korektná mzda s tým, čo sa tam robí.“ 
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Marko Kudlík 

„Môžem aj ja povedať k tomu, či majú 6 detí, 30 detí, mzda ostáva rovnaká a čo sa týka kreditov, 

moja nebohá manželka tak isto učila v škôlke, tak isto chodila na kadejaké školenia a získavala kredity 

a za každý jeden kredit sa určovalo bodovo a finančne, tak pokiaľ mali urobené potrebné školenia, 

ktoré mali robiť a tie kredity mali robiť, lebo by nemohli učiť, lebo ich potrebovali zo zákona a zo 

školského zákona, tie kredity si robiť, takže áno, aj na základe týchto kreditov im bola navyšovaná 

mzda.“ 

 

Michal Mikloš 

„Koľko tam bolo tried a detí?“ 

 

Marko Kudlík 

„No teraz ti hovorím, že tam bola dvojtriedka, lebo Malá Ida je veľká, ale hovorím, keď je menej detí, 

viac detí, pokiaľ tie kredity učiteľ má a pri takých zamestnaniach ako učiteľka, mu to patrí.“ 

 

Michal Mikloš 

„Dobre.“ 

 

Ján Štrbík 

„Ďakujem. Ešte niekto niečo? Pristúpime k hlasovaniu. Pripomienky mali byť včas, je na to stanovený 

termín a neboli, dávam hlasovať, kto je za tento rozpočet?“ 

 

Marko Kudlík 

„Uznesenie č. 97/12/2023 OZ obce Nováčany: 

a.) schvaľuje rozpočet obce Nováčany na rok 2024 v členení, bežné príjmy vo výške 358 100,--€, 

kapitálové príjmy 0,-€, príjmové finančné operácie 30 000,--€, príjmy spolu 388 100,--€, bežné 

výdavky 358 100,--€, kapitálové výdavky 25 000,-€, výdavkové finančné operácie 5000,--€, výdavky 

spolu 388 100,--€. Takže rozpočet na rok 2024 je vyrovnaný.“ 

Hlasovanie – jeden proti. 

„b.) berie na vedomie rozpočet obce Nováčany na roky 2025 a 2026.“ 

Hlasovanie – všetci za. 

 

K bodu 10. 

Čerpanie rozpočtu k 30.11.2023 

Poslanci obecného zastupiteľstva boli účtovníčkou obce Rusnákovou Teréziou oboznámení s 

čerpaním rozpočtu obce k 30.11.2023. Písomné materiály k čerpaniu rozpočtu obce boli poslancom 

zaslané vopred. 

 

Marko Kudlík 

„Uznesenie č. 98/12/2023 OZ obce Nováčany berie na vedomie čerpanie rozpočtu k 30.11.2023.“ 

 

Všetci poslanci hlasovali za a zobrali uvedenú správu na vedomie. 
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K bodu 11. 

Rozpočtové opatrenie obce č.3/2023 podrobne podľa jednotlivých položiek vysvetlila účtovníčka 

obce. 

 

Terézia Rusnáková 

„Návrh na zmenu rozpočtu, rozpočtovému opatreniu č.3/2023. V súlade s §14 zákon č. 583/2004 Zb. 

o rozpočtových pravidlách, predkladám OZ návrh na rozpočtové opatrenie. Návrh na zmenu 

rozpočtu, pričom sa menia celkové príjmy a celkové výdavky, navýšenie rozpočtu, navýšenie bežných 

príjmov.  

Transfer Ministerstvo financií, teraz sme dostali 20.12.2023 7505,-€ na zmiernenie nákladov, je to 

účelovo určené. Potom transfer predškoláci 692,-€, bolo to takisto navýšené.  

Sponzorské príspevky na Mikuláša vo výške 1000,-€,  

príjmy z dobropisov 1790,-€.  

Čiže dokopy 10 987,-€.  

 

Navýšenie bežných výdavkov z toho transferu Ministerstva financií som použila  

1500,-€ na energie Obecný úrad,  

2000,-€ energie Materská škola,  

600,-€ na energie Kultúrny dom,  

na všeobecný materiál Obecný úrad 2205,-€, 

na všeobecné služby Obecný úrad 1200,-€. 

Suma 692,-€ je určená na učebné pomôcky pre predškolákov. 

Kultúrne podujatie Mikuláš, 1000,-€ na mikulášske darčeky. 

 

A tú sumu z dobropisov 1790,-€,  

to je na všeobecné služby Materská škola 700,-€, 

poistné Zberný dvor 380,-€, 

pohonné hmoty Zberný dvor 710,-€. 

 

Takže spolu výdavky 10 987,-€. 

 

Návrh na zmenu rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky, je to presun rozpočtových 

prostriedkov. Plat tarifný uchádzači o zamestnanie (to je kód zdroja 111) -1700,-€, 1200€ dávame na 

náhrady na osobitný príjem za rodinné prídavky a odídencov a 500,-€ na všeobecný materiál Obecný 

úrad – to je materiál, čo sa nakupujú ochranné prostriedky pre uchádzačov do zamestnania.  

 

Potom osobný príplatok Obecný úrad -2500,-€ a 2500,-€ dávame na dohodu o vykonaní práce 

Obecný úrad. 

 

Poistné do ostatných zdravotných poisťovní -860,-€, 860,-€ poistné Všeobecná zdravotná poisťovňa. 

 

Stravovanie Obecný úrad -700,-€, potraviny, školská jedáleň, Materská škola 700,-€. 

 

Údržba budov Obecný úrad – 1000,-€, údržba prevádzkových strojov 300,-€, školenia Obecný úrad 

300,-€, všeobecný materiál Obecný úrad 400,-€. 
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Osobný príplatok Obecný úrad -2640,-€, dali sme ich na odchodné na Zberný dvor 2640,-€, pretože 

tam nebolo to odchodné rozpočtované. 

 

Poplatky a odvody Obecný úrad -400,-€, splácanie úrokov Obecný úrad 400,-€. 

Stravovanie Obecný úrad – 1200,-€, cestovné Obecný úrad 500,-€, tarifný plat Materská škola 700,-€. 

 

Prevádzkové stroje DHZ -200,-€, všeobecné služby DHZ -185,-€ a dávame to na údržbu techniky DHZ 

385,-€.  

Poistné DHZ -100,-€, všeobecný materiál DHZ 50,-€, údržba techniky DHZ 50,-€. 

 

Osobný príplatok Materská škola -750,-€, tarifný plat Materská škola 750,-€. 

 

Poistné Všeobecná zdravotná poisťovňa – 650,-€, poistné ostatné zdravotné poisťovne 650,-€. 

 

Sociálne poistenie, Invalidné poistenie Obecný úrad -1250,-€, 1000,-€ dávame na tarifný plat 

Materská škola a sociálna poistenie, starobné poistenie Materská škola 250,-€. 

Poistenie v nezamestnanosti Materská škola -75,-€, nemocenské poistenie MŠ 15,-€, invalidné 

poistenie MŠ 35,-€, rezervný fond Solidarity 25,-€. 

 

Všeobecný materiál Materská škola -80,-€, údržba prevádzkových strojov MŠ 80,-€. 

 

Osobný príplatok školská jedáleň, Materská škola -150,-€, všeobecný materiál jedáleň MŠ -200,-€, 

školenia -100,-€ a dávame to na tarifný plat školská jedáleň, Materská škola 450,-€. 

 

Osobný príplatok Zberný dvor -700,-€, tarifný plat Zberný dvor 700,-€. 

 

A ešte poistenie v nezamestnanosti Obecný úrad -700,-€, a dávame to na tarifný plat Zberný dvor 

250,-€, poistné Všeobecná zdravotná poisťovňa Zberný dvor 135,-€, poistné ostatné zdravotné 

poisťovne 155,-€, nemocenské poistenie Zberný dvor 40,-€, starobné poistenie Zberný dvor 75,-€, 

úrazové poistenie Zberný dvor 25,-€, Invalidné poistenie Zberný dvor 20,-€. 

 

Prečo toľko úprav, lebo v priebehu roka keď sa navýšia tarifné platy, takisto nie sú do tej výšky 

napočítané odvody, tak preto tie úpravy. Ďakujem, to je všetko.“ 

 

Ján Štrbík 

„Kým prejdeme k hlasovaniu, chcel by som sa pri tejto príležitosti, ste si všimli, že tam boli tie 

sponzorské, tie 1000€ na Mikuláša. By som sa chcel poďakovať všetkým sponzorom, ktorí nám 

prispeli, pán Sičák, náš bývalý zamestnanec, pán Köver a pán Kertes. Týmto im ďakujem, že nám 

pomohli zabezpečiť, ja si myslím na úrovni tohto roku Mikuláša pre všetky deti v obci. Ďakujem.“  

 

Marko Kudlík 

„Uznesenie č. 99/12/2023 OZ obce Nováčany schvaľuje rozpočtové opatrenie č.3/2023.“ 

 

Poslanci OZ schválili rozpočtové opatrenie č. 3/2023. 
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K bodu 12. 

Interpelácia poslancov. 

 

Michal Mikloš 

„Ja by som sa chcel opýtať, pred časom som Vám písal, pani kontrolórka, e-mail ohľadom predaja 

tých pozemkov. Ja by som vás poprosil ešte raz, sú tu obidvaja páni, čo dali žiadosť, že vlastne prečo 

je to tak. Ešte raz nám viete povedať?“ 

 

Mária Bálková  

„Vôbec neviem o čom rozprávate.“ 

  

Michal Mikloš 

 „Jedná sa o pána Mikloša a pána Čorbu. Predaj pozemkov, čo sa vlastne minule preložilo a že kvôli 

čomu.“ 

 

Ján Štrbík 

„Presunulo sa to preto, lebo musí byť najprv urobená smernica Zásady hospodárenia s majetkom 

obce. Táto ešte nie je, pracuje sa na nej a keď bude aktuálna, schválená, potom môžeme pristúpiť 

k tejto žiadosti. K jednej aj k druhej. Nie že by sme nechceli, ja toto musím zabezpečiť.“ 

 

Michal Mikloš 

„Pýtal som sa aj v ostatných dedinách a nikto iný s tým problém nemá.“ 

 

Mária Bálková 

„My máme. Od 1.11.2023 vstúpil do platnosti zákon o nakladaní s majetkom obce, to znamená zákon 

č.138 o majetku obce, že sa musí dodržiavať tento zákon. Nebolo urobené žiadne prechodné 

ustanovenie. Od 1.11. je platný. Ak by ste prijali niečo v rozpore s týmto zákonom, ktorý stanovuje 

prísne pravidlá pri predaji majetku v rámci osobitného zreteľa a je zrejmé, že sa jedná o osobitný 

zreteľ. Stalo by sa vám to, žeby vám kataster nezapísal danú zmenu. To znamená, že tá zmena má asi 

35 strán a na to si musíte sadnúť vy všetci, ako a čo budete predávať. Tá zmena musí byť schválená, 

preto aj starosta, nemohli sme to prejednať, lebo tie zásady neboli schválené. To znamená, že ak 

niekto dlhodobo využíva ten majetok, stále nám to bolo vysvetľované, a ja si tiež myslím, že je to 

pravda, ten majetok my vieme, že nám nepatrí, my si ho len dlho spravujeme, keby sme mali na to 

list vlastníctva, tak by sme sa s tým nezaoberali. My ho len dlho používame, ale nemáme na to list 

vlastníctva. A to že ho dlhodobo využívame, nie je dôvodom na to, podľa nového zákona, už platí 

dlho, ale dlho ho nikto neakceptoval. Ale nie je dôvodom na to, žeby si tá osoba, ktorá sa dlhodobo 

stará, mala naňho aj právny nárok. Preto sa bude musieť aj každý predaj zdôvodniť, vysvetliť, 

zverejniť na stránke obce a každý bude mať na to predaj. Tam sú určité zásady, ktoré majú právo 

poslanci schváliť, že keď je to majetok menších rozmerov alebo k tomuto majetku, pozemku nie je 

prístup, len ten človek sa tam môže dostať, tak vtedy jasné, že ten človek bude môcť na základe 

osobitného zreteľa tento majetok odkúpiť a používať. Ale stávali sa, nie u vás, ale stávali sa veľké veci, 

že sa predali majetky na celý rodinný dom, na základe osobitného zreteľa a občania si kúpili pozemok 

za 7,-€ krát štvorcové metre, čo bolo vyslovene v rozpore so zákonom. Ale stávalo sa to, bežne sa to 

stávalo, dokonca aj keď je ulička, a jeden človek si tam povie, že ja chcem tú uličku.  
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Nie, budete to musieť zverejniť a má na tú uličku právo každý. Buď sa podelia alebo proste ináč to 

nejde. Preto to pán starosta presunul, zaskočili ste ma tou otázkou, hej ale z toho dôvodu. Takže prv 

tie zásady dostanete, predložené, budete sa môcť k tomu vyjadrovať po koľko metrov pôjdete, že to 

predáte, ale tak, ako bolo doteraz, že každý prípad je individuálny lebo niekedy 50 metrov, 5 krát 10 

metrov je nič, ale niekedy to je tak dôležitá časť nejakého projektu, miesta, že zaberiete, že zabránite 

piatim ľuďom, aby sa dostali na ten pozemok. Preto to budete musieť všetko zverejňovať 

a predkladať. Nie je tak, že sme to zavrhli, ale riešime to už. Urobia sa zásady, poslanci budú 

o každom tak ako doteraz jednať, ale musí sa to zverejniť a musia si to vedieť obhájiť, prečo dali 

danému človeku, ktorý sa o to staral alebo sa kľudne môže stať, že sa k tomu prihlási aj cudzí človek. 

Tak isto je to aj pri prenájme. Každá zmluva, ktorá je, sa bude musieť prehodnotiť, lebo sa vám to 

vymstí.“ 

 

K bodu 13. 

Rôzne 

a.) Akcia Mikuláš 

Slavomír Gerenda 

„Ja by som len jednu vec chcel, že by bolo dobré od vás počuť aj poďakovanie pre DHZO, že tie 

mikulášske darčeky sa rozdali, boli aj sponzori spomínaní, ale hasiči neboli spomínaní, že prešli pešo 

celú obec niektorí, hej, ja som išiel autom, niekto išiel pešo celú obec dookola a boli minimálne ôsmi, 

veď vieš kto tam bol, aj im poďakovať za roznesenie darčekov keď už sme sa bavili o Mikulášovi.“ 

 

Ján Štrbík 

„Áno, ďakujem aj v mojom mene, ty si poďakoval ako poslanec, ja len môžem povedať, že to bolo 

skutočne na úrovni, prešli ste sa riadne, ja som nemohol, lebo som bol čerstvo po chorobe, tešil som 

sa, že aj ja pôjdem s vami, nepodarilo sa mi, ale sledoval som vás z balkóna a videl som pomaly na 

celú obec ako ste išli. No a to ako som počul, že akým spôsobom, tie deti ako vedeli básničky a tak 

ďalej a že vás prekvapili rómske deti  ako vedeli spievať, prednášať a tancovať, tak že to bol taký 

vrchol tam, zakončenia toho celého. Takže ešte raz sa chcem všetkým poďakovať, ktorí akýmkoľvek 

spôsobom sa zúčastňovali na tej akcii, hasiči, hasičky, takže ešte raz veľmi pekne ďakujem. Dúfajme, 

že sa nám podarí o rok takáto akcia a možno aj niečo iné vymyslíme a lepšie.“ 

 

b.) Marko Bačo 

„Ja by som chcel, že sa končí jubilejný rok našej obce, bolo by dobré dať dole tú sedemstoročnicu  

dole spred Nováčanky a prípadne aj ten nápis pri cintoríne, pretože už nebude aktuálny na budúci 

rok.  A bolo by dobré dať to dole šetrne, aby sa to dalo znovu použiť.“ 

 

c.) Ján Štrbík  

„Ja by som vám chcel pripomenúť pani poslankyňa, páni poslanci, inventarizáciu majetku obce. Pani 

ekonómka vám už pripravila dva mesiace doklady a nikto si nebol vyzdvihnúť, teraz sa má otepliť, tak 

využime to, aby sme prešli všetko.“ 

 

 

 

K bodu 14.  

Diskusia 
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 Jozef Kuba 

„Kanály, ktoré idú z východnej aj západnej stany, už betóny sa valia k sebe, keď sa to celé 

zabije, ja ani nehovorím čo tam budem mať. Takisto aj potok, ktorý ide okolo Lukčovcov aj 

toto je plné, keby sa našli nejaké finančné prostriedky, resp. nejaká dotácia zo životného 

prostredia. Poprosil by som poslancov, aby prišli na obhliadku, lebo tam je katastrofálny stav. 

Ja platím, resp. mama platí za vodu dane a spodná časť je tak zamočená, že sa nedá postúpiť, 

prišli sme o dotácie aj o úrodu.“ 

Ján Štrbík 

„Ďakujem, už sme sa tým zapodievali, už som písal aj na povodie Bodrogu a tak ďalej, že to 

majú v správe ten potok, tak oni sa vyjadrili takým spôsobom, že k tomu zamáčaniu tam bude 

stále dochádzať, čiže oni aj keby chceli, tak s tým neurobia nič, nemajú finančné prostriedky 

a po druhé sa o to majú starať majitelia pôdy. Taká odpoveď prišla.“ 

Jozef Kuba 

„Všetko bolo dobré, ale prišli dažde, všetko stúpalo tam aj rigol, spadla tá vŕba na hrádzu, 

rigol bol už rovno s pôdou, ešte vyšší ako pôda. Na našu stranu tečie, ja som na vlastné 

náklady zabezpečil, že sme už 150 metro vyčistili, ale tam je obrovská vŕba, ktorú treba 

vytiahnuť, aby sa sprejazdnila západná časť rigolu a východná strana je už od Adriany plná od 

mosta, to sa dá ľahko odstrániť, jeden bager malý pásový vykope. V rámci VPP pracovníkov 

by sa vyrezali vŕby, by sa skompostovalo, ja si sám sebe zabezpečujem robotu, pravda je 

taká.“ 

Ján Štrbík 

„Z toho vieme pomôcť s tým odstraňovaním drevín, ale bager nie.“ 

Jozef Kuba 

„A najviac ma trápi šanec vedľa môjho pozemku ako je Marika Bačová, tam sú už kocky 

utopené a sú zvalené v sebe. Keď príde nejaká veľká búrka a sa to zanesie. Dosť ma trápi že 

mi vyviera voda za všetky záhrady uprostred pozemku, na vlastné náklady musím kopať 

rigoly.“ 

Ján Štrbík 

„Pred Marikou Bačovou nám to padá každý rok. Opravíme a zas to spadne. Na to sa 

pozrieme, toto vieme urobiť. Tam sme už chceli riešiť, robili sme aj zameranie, napočítal nám 

to jeden pán žeby nás to stálo 16 000,-€. No zas treba niekde nájsť.“ 

Jozef Kuba 

„A rúry betónové?“ 

Ján Štrbík 

„Aj na to treba peniaze, na všetko treba peniaze. Rómom treba peniaze, hore treba peniaze, 

dolu treba peniaze, šance sa zanášajú najmä tým, že obyvatelia močovku púšťajú.“ 

Jozef Kuba 

„Práve z celej obce tečie dole a u mňa je ten lievik.“ 

Ján Štrbík 

„Z tohto nás vytiahne jedine kanalizácia obce, ktorá rok, dva, možno na tretí rok bude.“ 

Pani Denisa  

„Môžem ja niečo povedať. Bolo sľúbené od pánov poslancov, že sa prídu hore pozrieť 

a neprišli. A je tam naspäť voda, zvyšuje sa a sa bojíme sa, lebo tam hádžu aj smetie a bojíme 

sa, že nám zvalí. 
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Marko Kudlík 

„A kto tam teraz hádže smetie?“ 

Pani Denisa 

„Aj bieli tam chodia a vysypujú, aj my, aj kompost. Boli sme sa pozrieť. Ste nám sľúbili, že sa 

dostavíte, že sa na to prídete pozrieť  a nikto nič. My sme vás čakali. Keď ja niečo sľúbim, tak 

to aj dodržím, ale od vás ťažko. Nič v zlom, aj my sme len ľudia, aj my chceme normálne žiť. 

Platím všetko, proste nemáte so mnou problémy, len som vás chcela poprosiť, že s tým niečo 

urobiť.“ 

Ján Štrbík 

„Majú to poslanci na pamäti, na vedomí, hovorím finančné prostriedky, robili rozpočet...“ 

Pani Denisa  

„Treba sa prísť pozrieť, že my nemáme skade chodiť, lebo keď sneží alebo prší všetko tečie 

dole. My keď ideme ráno o tretej do práce, či prídeme z roboty, to sa vôbec nedá. Tú jamu, 

čo dal Jožko vykopať tú rúru, tam je voda, ja keď zle stúpim, vôjdem do vody. A ja chodím aj 

skoro ráno, aj poobedky mám, že keď prídem večer,...“ 

Marko Kudlík 

„Aká jama je tam vykopaná?“ 

Pani Denisa 

„Tam je taká rúra, čo tam bol bager. Tam je normálne diera dnu. Keď sa neprídete pozrieť, 

odkiaľ môžete vedieť čo sa tam robí.“ 

Marko Kudlík 

„A to čo, ja mám ísť teraz zasypať jamu alebo čo.“ 

Pani Denisa 

„Ja nehovorím, žeby ste mi vy prišli zasypať tú jamu“ 

Marko Kudlík 

„My sa pôjdeme pozrieť. Na jednej strane tu bol starosta chorý, na druhej strane tu bola 

kopa roboty a ešte furt je. Prídeme sa pozrieť. Aj tak momentálne nie sú peniaze, či na 

čokoľvek, takže tak.“ 

Slavomír Gerenda 

„Vieme odčerpať vodu.“ 

Pani Denisa  

„Aj za nami je už zvýšený.“ 

Martin Ivanko 

„Tam keby tie rúry neboli zabetónované, tak ste už dávno v Paňovciach.“ 

Pani Denisa   

„Tam nie sú zabetónované rúry, tam ide voda.“ 

Martin Ivanko 

„Okolo rúry ide, nejde cez rúry voda a hore je takisto zabetónované.“ 

Ján Štrbík 

„Bude potrebné sa ísť tam pozrieť.“ 

Martin Ivanko 

„Bol strašne mokrý rok, veľa vody, veľa snehu. A Paňovce majú čo hovoriť. Tam starostka a jej 

zaplavilo dvakrát.“ 

Pani Denisa   

„Ja nehovorím teraz o Paňovciach. O sebe, ja čo mám s Paňovcami.“ 
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Martin Ivanko 

„Ja keď som staval dom, mne prišli z povodia Bodrogu, či môžem stavať na pozemku. Kde by 

tebe tam povolili stavať dom?“ 

Ján Štrbík 

„Nepovolil nikto. Boli sme čerpať vtedy, keď taká vysoká voda bola, by som sa chcel 

poďakovať hasičom čo ste tam boli všetci, to je jedna vec a už keď som pri hasičoch, tak 

znovu horelo v záhradkárskej oblasti minulý týždeň, ten komín tam, bola by sa chatka chytila, 

takže naši hasiči promptne zareagovali, urobili tie prvé kroky, pokiaľ prišli štátni. Pri tejto 

príležitosti by som sa chcel poďakovať, boli tam zástupca Marko Kudlík, Martin Ivanko, Slavo 

Gerenda a Jožko Kuba pomáhal. Ďakujem a myslím, že ste zachránili, akurát chcem 

vyzdvihnúť že to zvolanie bolo do 15 minút, tu boli všetci chlapci a už sme boli hore. Takže 

našťastie boli doma, lebo tí chudáci čo tam žijú, pán, pani a také malé dieťatko a oni sú tam 

zrejme len na prenájme, teraz asi nemajú ani čím kúriť, lebo ten komín je o ničom už. Tiež 

chudoba, peniaze na to nemajú, aby to opravili. Ďakujem. 

Michal Mikloš 

„Dajme si nejaký termín, žeby sme sa tam aspoň išli pozrieť. Keď oni majú všetko vyplatené, 

snažia sa, dajme si nejaký termín, kedy by sme sa išli pozrieť, či toho roku alebo v novom 

roku. Aby vedeli, aby nebolo zle, že sa o nich nikto nestará. Tak dáme, že polovica januára? 

Po novom roku hneď? Dohodneme sa.“ 

 

Marko Kudlík 

„Uznesenie č. 100/12/2023 OZ obce Nováčany berie na vedomie príspevky v rôznom a diskusné 

príspevky vznesené na dnešnom zasadnutí.“ 

Hlasovali všetci za. 

 

K bodu 15. 

Záver 

Ján Štrbík 

„Všetkým vám chcem poďakovať pani poslankyňa a páni poslanci za prácu nielen dnešného dňa, ale 

celoročnú, ktorú ste vynakladali v rámci svojho osobného voľna. A len popriať, aby sa nám darilo 

lepšie a aby sa nám podarilo postupne zas o tých finančných prostriedkov naškrabať a aspoň niekde 

z časti niečo urobiť, lebo nedá sa z toho nášho rozpočtu. Sme ho schválili, vyrovnaný sme schválili, ale 

už teraz vieme, že energie pôjdu hore alebo tam neboli viac menej započítané preto by sme neurobili 

rozpočet vyrovnaný. Dúfam, že to nebude horšie ako toho roku, ja sa len chcem poďakovať, že sme 

dostali, tam ste videli v tom rozpočtovom opatrení 7500,- ako dotáciu, keby sme nemali túto dotáciu, 

tak vôbec nevyjdeme toho roku. To sme vyšli s odratými ušami. Bez toho by sme boli v červených 

číslach a bolo by to zlé.“ 

„Poďakovanie od Paňoviec“ 

 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je zvukový záznam zverejnený na webovej stránke obce. 

link:   https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam  

 

 

https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam
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Zapísala: 

 

Ing. Marianna Fedičová             ................................ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

PaedDr. Marko Bačo                   …............................ 

 

Slavomír Gerenda                       ................................. 

 

V Nováčanoch,  3.1.2024                                                                               

 

                                      

                                                                                                                    Ing. Ján Štrbík 

                                                                                                                       starosta obce 

 
 

Uznesenia prijaté na  8. zasadnutí OZ v Nováčanoch dňa 27.12.2023 
 

K bodu 2: 

Uznesenie číslo 91/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení: Marko Kudlik, Mgr. Adriana Gorelová 
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo  91/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za:         5 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:          

 

Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 4:  

Uznesenie číslo 92/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

program  zasadania obecného zastupiteľstva podľa  pozvánky na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo   92/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 5 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda, M  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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K bodu 5: 

Uznesenie číslo   93/12/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

kontrolu prijatých uznesení na zasadaniach obecného zastupiteľstva Nováčany.  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        93/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 5 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S. Gerenda,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 6: 

Uznesenie č.    94 12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

a) b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu o vzdaní sa mandátu poslancov obecného zastupiteľstva: Ing. Erika Al-Husseinovej  a Ing. 

Hassan AL-Hussein. PhD  ku dňu 18.12.2023. 

       b)   s c h v a ľ u j e 

podanie žiadosti o vyhlásenie doplňujúcich volieb na jedného poslanca Obecného zastupiteľstva obce 

Nováčany vzhľadom na chýbajúci celkový počet poslancov predsedovi Národnej rady Slovenskej 

republiky.  ( počet volených poslancov zastupiteľstva: 7;  aktuálny počet: 6)  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        94/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 5 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

K bodu 7: 

uznesenie č.  95/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

k o n š t a t u j e 

že zvolený poslanec obecného zastupiteľstva Martin Ivanko zložil zákonom predpísaný sľub poslanca 

obecného zastupiteľstva. 
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Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        95/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 5 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová,  M. Mikloš, S.Gerenda, 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

K bodu 8: 

Uznesenie číslo    96/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

stanovisko hlavného kontrolóra obce Nováčany PhDr. Márie Balkovej k návrhu rozpočtu obce 

Nováčany na roky 2024, 2025, 2026. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        96/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová,  M. Mikloš, S.Gerenda, M. Ivanko  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

K bodu 9: 

Uznesenie číslo    97/12/2023  

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

a)  s c h v a ľ u j e 

rozpočet obce Nováčany na rok 2024 v členení: 

bežné príjmy:    358 100,-€  bežné výdavky:        358 100,- € 

kapitálové príjmy:             0,- €  kapitálové výdavky:         25 000,- € 

príjmové fin. operácie:                30 000,- €  výdavkové fin. operácie:         5 000,- € 

Príjmy spolu:                388 100,- €  Výdavky spolu:        388 100- € 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        97/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 5 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, S.Gerenda , M. Ivanko 

Proti: 1 M. Mikloš 

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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b)  b e r i e   n a v e d o m i e:  

rozpočet obce Nováčany na roky 2025 a 2026 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        97/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda, M. Ivanko 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu : 10 

Uznesenie číslo   98/12/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

čerpanie rozpočtu k 30.11.2023 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        98/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda, M. Ivanko 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu: 11 

Uznesenie číslo   99/12/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s c h v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        99/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda, M. Ivanko 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce ….......................... 
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Uznesenie číslo   100/12/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

príspevky v rôznom a diskusné príspevky vznesené na dnešnom zasadnutí. 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        100/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, S.Gerenda, M. Ivanko 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

 

 
 


